
 

---------- Doorgestuurd bericht ---------- 

Van: Timo Smit <timo@smit-online.nl> 

Datum: 31 oktober 2014 11:54 

Onderwerp: Aangifte mogelijk milieu delict 

Aan: Geert Nortier <geert.nortier@provincie-utrecht.nl>, Hans Nijhof 

<h.nijhof@heuvelrug.nl> 

 

Beste Geert en Hans, 

 

Ik wil jullie als Provincie en Gemeente informeren over mijn initiatief om vandaag aangifte te 

doen bij de Politie in Doorn voor een vermoedelijk milieu delict door v Boordt. 

 

Voor ons is min of meer duidelijk dat er PER geloosd is in de zinkput(ten) in de steeg alsook 

in het andere putje naast onze woning waar een loze rioolbuis zit die onder ons huis doorloopt 

naar de westzijde van onze woning (wat in feite een 2e put is geworden). Waarschijnlijke 

reden voor lozing is besparen op de afvoerkosten. Dit zou ook verklaren waarom de 

administratie van aanvoer en afvoer nooit compleet is gechecked cq. opgeleverd door v 

Boordt. Denk dat Provincie en Gemeente hier ook een rol hebben gehad om hierop beter te 

controleren.  

 

Naast onze situatie in Doorn heeft v Boordt ook andere chemische stomerijen (gehad) waar 

ook hoge verontreinigingen zijn geconstateerd. Ook dit lijkt aan te geven dat er geen 

incidentele lozingen maar structurele lozingen hebben plaatsgevonden. Naast deze 

waarschijnlijke overtredingen van milieu wetten en regels, heeft dit onze gezondheid ernstig 

in gevaar gebracht.  

 

De Politie in Doorn heeft contact gehad met hun milieu collega's en die geven aan dat ze onze 

aangifte niet in behandeling kunnen/willen nemen omdat er al op bestuurlijke nivo acties zijn 

en worden genomen over de verontreiniging. Voor mij enigszins vreemd dat ze mijn aangifte 

niet in behandeling willen nemen.  

 

Ik zal bij mijn advocaat vd Feltz uitzoeken of we nog andere wegen hebben. Ik vraag jullie als 

Provincie en Gemeente actie hierop te nemen (namens ons) door bv. aangifte te doen bij de 

Officier van Justitie (feitelijk wat Politie Doorn dan impliciet adviseert). De Politie kan dan 

makkelijker getuigen horen, administratie aan/afvoer opvragen bij leveranciers/innemers en 

het ook op groter schaal onderzoek (alle lokaties van v Boordt). 

 

Graag hoor ik of jullie hieraan willen meewerken. 

 

Met vriendelijke groet,  

Timo Smit 

 

 

ps; ik heb gesproken met Helene van Gotum (wijkteam Doorn/Driebergen/Maarn). 

 

mailto:timo@smit-online.nl
mailto:geert.nortier@provincie-utrecht.nl
mailto:h.nijhof@heuvelrug.nl

